
To: Secretaris Blbwijkraad 

 

Beste, 

 

Is er  binnen de BLB  aandacht voor de overlast  met  Carnaval? 

 

Ik vier  zelf  ook carnaval,  en ik accepteer   redelijk veel.  

Maar het wordt ieder jaar erger. 

 

Afgelopen  vrijdag  heb ik  iemand  van  de gemeente  die over 

geluidsoverlast  gaat,  gesproken 

er  zijn regels,  maar die  worden niet  gehandhaafd 

 

Resultaat: 

er  staan  een paar Mega-luidsprekers  op straat  bij  mijn buren van  cafe  twee Keer  Bellen.   

Maandagochtend  12 uur  begint  daar  een DJ   door  te tetteren  en  te  blerren,  en 

dreunen  de bassen  door  de straat.   

Terwijl de stad  nog  leeg  en stil is  op dat  moment 

 

Aan de andere  kant  Vrielink,   een restaurant  zonder enige  vorm  van isolatie.   Die 

hebben  al  4 dagen  een DJ staan,  die ook voooral dreunende  bassen  van de techno-

house  produceert. 

Ik heb deze  eigenaar  vrijdag  gesproken,  en   hij gaf  toe  dat  de muziek 

donderdag  te  hard  had gestaan. Het  zou   niet  meer  gebeuren.   Helaas, 

iedere  avond/nacht  dreunen  mijn  muren,  en staan de glazen te rinkelen  in de kast. 

 

Als  je  probeert  te  bellen,  dan  wordt  geen enkele  telefoon  beantwoordt 

 

Kunnen  jullie  hierin iets betekenen  voor volgend  jaar? 

hebben  julllie  contactpersonen  waar  ik dit kan aankaarten? 

 

 

met vriendelijke  groet 

Helmie  van der Meijden 

Snellestraat 34 

 

 


